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 Teşekkür ederim Sayın Başkan.  

 Öncel ik le,  yeni görevin izden dolayı s izi  kut luyorum.  

 Değerl i  mi l letveki l ler i ,  MHP' l i  Mersin Büyükşehir  Belediye 

Başkanlığı 1/5.000' l ik  nazım imar p lanını 6 Şubat 2018'de mecl ise 

onaylat t ı  fakat  askı süresin i  - tabi i ,  hukukta süre çok önemli -  b ir  ay 

olarak düşündü. Şubat yirmi sekiz gün çekt iği  iç in,  yirmi dokuz gün 

sonra askıdan indird iği  iç in ş imdi keenlemyekûn yok hükmünde tekrar 

yeniden başlayacak, bunu mecl ise sunacak ve 1/5.000' l ik  nazım ima r 

planı onaylanacak. Ama yine "Ben yaptım, o lur."  "Ben yaparım, o ldu 

bi t t i . "  mantığıyla  Mersin ' in d inamikler i ,  Mersin ' in toplumsal 

katmanları,  Mersin ' in mimarlar odası ve diğer s ivi l  toplum örgüt ler in in 

görüşler i  nazara al ınmadan bir  nazım imar p lanı get i r i lmek isteniyor.  

Buna dikkat çekmek ist iyorum.  

 Bütün değerl i  mi l letveki l l i  arkadaşlarım, s ize de saygı lar 

sunuyorum.  

 Teşekkür ederim.  

 


